
Ordinarie styrelsemöte Samfälligheten Papegojan 20 januari 2015 

Närvarande; 

A; Anneli Wikberg 

B; Annika Petersson 

C; ej närvarande 

D; Lars Andersson 

E; Joachim Eek 

F; Christer Andersson 

G; ej närvarande 

H; Ewon Wall 

Inga synpunkter på föregående protokoll.  

Vår hemsida kommer att byta leverantör v. 6 och kommer förhoppningsvis att 

kunna tas i bruk under våren. Kostnaden för detta kommer att hållas inom 

ramen för vad som tidigare bestämts. 

Halkbekämpningen framför miljöhuset och garagen har inte fungerat som 

tänkt. Lars kontaktar entreprenörerna som vi använder för att diskutera flisning 

vid ishalka 

Vad gäller vår utebelysning inom området kommer vi bara att betala för 

förbrukad el enligt av oss tecknat elavtal, alltså inga indexreglerade fakturor 

längre. Underhållet beställer vi själva från Mölndal Energi. 

Styrelsen vill på förekommen anledning understryka vikten av att vi sorterar 

vårt avfall enligt de regler som gäller för Miljöhuset för att minimera 

mängden Restavfall (brännbart avfall). Alternativet är att vi måste ha fler kärl 

för Restavfallet och då ökar kostnaderna vilket drabbar alla fastighetsägare. 

Allt avfall som inte Miljöhuset är avpassat för skall lämnas vid kommunens 

återvinningsstationer eller på Kikås avfallsanläggning. 

Vår kassör meddelar att år 2014 gav ett underskott på 6 740,58 men resultatet 

för det gångna året blev ändå ett överskott tack vare överskottet från år 2013. 



Nästa möte är planerat till 17 februari 2015, Flintegatan 56. Till detta möte 

bjuds valberedningen in. De eventuella motioner som vi vill lämna till årsmötet 

ska vara styrelsen tillhanda senast den 15 februari 2015. 

Årsmötet är planerat till den 24 mars 2015 kl. 19.00 i Rävekärrsskolans matsal. 

För den som vill ta del av den tekniska undersökningen från branden i hus 90, 

kommer brandkåren att informera om det kl.18.30 före årsmötet. 

 

Protokollförare;   Justeras av; 

 

Annika Petersson   Ewon Wall 

 


